

African Food Basket Association

Membership Form

Introduction:

This form includes membership data. It must be read carefully in order to preserve the rights, duties and prejudices that might cancel the membership immediately. The member is not entitled to return or participate in any branch of the Federation in all countries, nor to participate in any activity related to the African Food Basket Federation.

This model is considered as a legal and moral contract and charter between the members and the union, without exception or discrimination from the highest summit in the board of directors to the lowest member, belonging to the union and by signing it becomes valid, binding and enforceable.

This introduction is considered part of the provisions of the charter that will be detailed and explained to be clear and binding.

Articles of the charter:

1. Defining the African Food Basket Association

This union is a voluntary service provider that provides services to members free of charge. It is not profitable. It does not practice commerce or profiteering. It is non-governmental. It is not affiliated with the system of a specific country. It is not political. It does not practice politics and does not interfere in the affairs of countries.

It does not belong to a specific government, party, political sect, religion, ethnicity group or gender.

It was established in order to secure food security and preserve the environment and agriculture, in both its parts, plants, animals, fish, birds and bees. The mission of the union is to develop, follow up and train farmers on modern farming systems and methods of using equipment, fertilizers and pesticides for agriculture free of harm to humans, animals and the environment, and to maintain water purification and soil health.

2. Membership system:

In order for the member to benefit from the services of the Union in terms of training, follow-up, technical and advisory support, and provision of technical aids from mechanisms and others at factory prices without mediation, whether in the case of ownership or rental, as well as seeds, seed plants (spermatophytes), field planning, pesticides and clean fertilizers, and in order to obtain financing from the sponsoring fund of the Union without compound interest. The member of the union records his real data supported by official documents, specifying the residential address and being free from any criminal precedent he was accused and proven against in terms of honesty and honor.

In addition to the obligation to pay the membership subscription on an annual basis according to what will be stipulated and specified in the receipts, and in return s/he will receive a membership card that will be renewed annually and will be linked to the Food Basket website and not subject to

forgery. This membership card entitles the member to receive all the services provided by the AU free of charges, which in format with work system and documentary norms and traditions that prevails at the AU employees, whom the union bears their salaries and transportation expenses to become dedicated and committed, specifically for that work.

The member has the right to obtain the services without any mediation, favoritism or procrastination as long as he is committed to paying his membership fees and has a valid card in accordance with a strict system that will be managed by the administration and according to the work agenda.

3. Duties of the affiliated member of the federation

- a. The obligation to provide correct data and valid and clear documents to facilitate access to him/her and verify his/her place, whether residential or field.
- b. The subscriptions that pay for membership fees are non-refundable fees and cannot be claimed in the event the member terminates his affiliation voluntarily or has been excluded and his membership been canceled for not fulfilling his obligations or for committing a moral crime affecting reputation, honor and honesty or in the case of death.

(Precautions that cancel the membership immediately and without return)

- a. Trading or Murabaha in the name of the Federation or receiving any amounts of money in return for the service of the official members who have rights and approved cards or others.
- b. Receiving or take bribe or money in the name of the Federation outside the specified financial system or approved and known account numbers.
- c. Practicing any political, partisan, sectarian, tribal, regional, racial or ideological activity or racial discrimination in the name of the Federation. In the event that it is proven, the membership is immediately canceled without notice, even for the members of the board of directors and the founders originally registered

نموذج عضويه إتحاد سلة غذاء أفريقي

مقدمة :

هذا النموذج يتضمن بيانات العضويه يجب قراءته بتأني حفاظا على الحقوق والواجبات والمخايز التي تلغي العضويه بشكل فوري ولا يحق للعضو العوده أو الإشتراك في أي فرع من فروع الإتحاد في كل الدول ولا المشاركة في أي نشاط يخص إتحاد سلة غذاء أفريقيا .

وهذا النموذج يعتبر بمثابة عقد وميثاق قانوني وأخلاقي بين الأعضاء والإتحاد بدون أستثناء أو تمييز من أعلى قمة في مجلس الإدارة وحتى أقل عضو منتمى للإتحاد وبالتوقيع عليه يصبح ساري وملزم ونافذ .

هذه المقدمه تعتبر جزء من بنود الميثاق التي سيتم تفصيلها وشرحها لتكون واضحه وملزمه

بنود الميثاق :-

1- تعريف إتحاد سلة غذاء أفريقيا

هذا الإتحاد خدمي تطوعي يقدم الخدمات للأعضاء مجانا غير ربحي لا يمارس التجاره ولا المراجحه وغير حكومي غير تابع نظام دولة محدهه وغير سياسي لا يمارس السياسه ولا يتدخل في شؤون الدول ولا يسمح بأن تفرض دولة معينه عليه الوصايه لأنه إستمد نظامه من الإتحاد الأفريقي .

لا ينتمي لحكومته أو حزب أو مله أو طائفه سياسيه أو دينيه أو عرقيه أو جنس محدد .

تم تأسيسه لأجل تأمين الأمن الغذائي والحفاظ على البيئه والزراعه بشقيها النباتي والحيواني والسمكي والطيور والنحل مهة الإتحاد تطوير ومتابعة وتدريب للمزارعين على نظم الزراعه الحديثه وطرق إستخدام المعدات والأسمده والمبيدات لأجل زراعه خاليه من الأضرار بالإنسان والحيوان والبيئه والحفاظ على تنقيه المياه وصلاح التربه .

2- نظام العضويه :

لكي يستفيد العضو من خدمات الإتحاد من حيث التدريب والمتابعه والدعم الفني والإستشاري وتوفير المعينات التقنيه من آليات وغيرها بأسعار المصنع دون وساطه سواء في حالة التمليك أو الإستئجار وكذلك التقاوي والبذور والتخطيط الحقلي والمبيدات الحشريه والأسمده النظيفه ولكي يحصل على تمويل من الصندوق الراعي

للإتحاد بدون فؤايد مركبه لازم يسجل عضو الإتحاد بياناته الحقيقيه مدعومه بالوثائق الرسميه مع تحديد العنوان السكني والخلو من أي سابقه جنائيه تم إتهامه وثبوتها عليه فيما يخص الأمانه والشرف

بالإضافه إلي الإلتزام بسداد إشتراك العضويه بشكل سنوي حسب ما سيكون منصوص عليه ومحدد بالإيصالات وبالمقابل سيحصل على بطاقة عضويه تجدد سنويا وستكون مربوطه بالموقع غير قابله للتزوير وبموجب هذه البطاقه يحق للعضو الحصول على كل الخدمات التي يقدمها الإتحاد مجانا دون مقابل حسب الأصول و الأعراف المعمول بها مستنديا وبالترتيب الذي يحدده نظام العمل بالإتحاد بواسطة مجموعة من الموظفين مفرغين خصيصا لذلك ويتحمل الإتحاد مرتباتهم ومصاريف إنتقالاتهم .

من حق العضو الحصول على الخدمات بدون أي وساطه أو محسوبيه أو مماطله لطالما هو ملتزم بسداد رسوم عضويته ولديه بطاقه سارية المفعول وفقا لنظام صارم سيكون بالإداره وحسب جدولة الأعمال .

3- الواجبات التي على العضو المنتسب للإتحاد

- 1- الإلتزام بتقديم بيانات صحيحة ومستندات سارية المفعول واضحه البيانات لتسهيل الوصول إليه والإستدلال على مكانه سواء السكني أو الحقلي .
- 2- الأشتراكات التي تدفع لرسوم العضويه هي رسوم غير مسترده ولا يمكن المطالبه بها في حالة أنهى العضو إنتسابه طوعا أو تم إستبعاده و إلغاء عضويته لعدم الوفاء بالتزاماته أو لإرتكاب جريمه أخلاقيه تمس السمعه والشرف والأمانه أو في حالة الوفاه .

(المخاذير التي تلغي العضويه فورا وبدون رجعه)

- 1- الإلتزام او المراجحه بإسم الإتحاد أو إستلام أي مبالغ مقابل خدمة الأعضاء الرسمين أصحاب الحقوق و البطاقات المعتمده أو غيرهم .
- 2- تلقي أو إستلام أي رشوه أو أموال بإسم الإتحاد خارج المنظومه الماليه المحدده او أرقام الحسابات المعتمده ومعروفه
- 3- ممارسه أي نشاط سياسي أو حزبي أو طائفي أو قبلي أو جهوي أو عرقي أو عقائدي أو تمييز عنصري بإسم الإتحاد في حالة ثبوته يلغي العضويه فورا دون إنذار حتى بالنسبه لأعضاء مجلس الإداره والمؤسسين المسجلين بالأصل

Membership data

A voucher showing the registration steps and how to communicate with technical, legal and financial support so that everything is transparent, clear and unambiguous in the procedures, which are as follows:

بيانات العضوية

قسيمه توضح خطوات التسجيل وكيفية التواصل مع الدعم الفني والقانوني والمالي حتى يكون كل شيء شفاف وواضح ولا ضبابيه في الإجراءات وهي كالآتي :

Membership Information بيانات العضويه			
First Name		الإسم الأول	.1
Father Name		إسم الأب	.2
Sure Name		إسم الجد والكنيه	.3
Mother Name		إسم الام	.4
Passport No/ National ID		رقم الجواز // البطاقه القوميہ	.5
Date of issue		تاريخ الإصدار	.6
Place of issue		مكان الإصدار	.7
Date of Berth		تاريخ الميلاد	.8
Place of Berth		مكان الميلاد	.9
Nationality		الجنسيه الأصليه	.10
التخصص والدرجه العلميه إن وجدت أو نبذه عن السيره الذاتيه باختصار: Specialization and Educational Degree or Brief Biography			.11

This document was issued, legally reviewed, registered and approved and signed by the president and founder of the union, the civil engineer Al-Jaili Al-Mahdi and the founding members.

Last words: The soul commands evil. We hope that you will help us with your observations and opinions and guide us if we stray from the path. Perfection is for Allah alone. We are with you and with you. We complete the journey for the sake of humanity, and God is the Grantor of success and the Able to.